聯合動態

United News

聯合書院萌芽學者學術交流計劃

United College Budding Scholars Exchange Programme

清華大學交流團於2009年2月10日至19日到訪書院,與本院合辦第十六屆萌芽學者學術交流計劃。

The budding scholars delegation from Tsinghua University visited United College from 10-19 February 2009 under the College Budding Scholars Exchange Programme.



交流團與書院學生交換計 劃委員會主席陳錦泰教授 (前排左三)合照。

The delegation posed a group photo with Professor Chan Kam-tai, Chairman of Student Exchange Programme Committee (front row, third from left).



歡迎午宴 Welcoming Luncheon

清華大學學生工作處杜匯良 處長(左)致送紀念品予馮國培 院長。

Dr Du Huiliang, Director of

Students' Administration, Tsinghua University (left), presenting a souvenir to Professor Fung Kwok-pui, College Head.

研討會 Seminar



清華大學的萌芽學者以「北京奧運會對社會發展的影響」 為題,於聯合書院發表研究報告。

Budding Scholars from Tshinghua University presented the findings of their research on the topic of "The Impact of the Beijing Olympics on China's Societal and Social Development".



兩院校的萌芽學者、學術顧問及師生們於研討會上大合照。

Budding Scholars, academic advisers and staff members from Tsinghua and United College posed a group photo after the Seminar.

交流團並到訪不同機構,以加深對香港的認識。

The delegation also visited different organizations to have a better understanding about Hong Kong.

中文大學環境科學課程

Environmental Science Programme, The Chinese University of Hong Kong



中文大學新聞與傳播學院

School of Journalism and Communication, The Chinese University of Hong Kong



2009東亞運動會(香港)有限公司

The 2009 East Asian Games (Hong Kong) Limited



立法會 Legislative Council



香港賽馬會 The Hong Kong Jockey Club



香港歷史博物館 Hong Kong Museum of History



香港特別行政區政府規劃署 Planning Department, HKSAR

